

VISITOR PARKING REGISTRATION

Français au verso

Unit No. _____

Telephone No: _____

Vehicle Make: _____

License Plate: _____

No. of days: _____ * From: _____ to _____
(date) (date)

* Please note that if vehicle is left longer than 72 hours, payment is required to the Administration office.

* Failure to register a vehicle left in the Visitor Parking area during the night. may result in ticketing or removal of the vehicle.

COMPLETED VISITOR PARKING REGISTRATION FORMS SHOULD BE PLACED IN THE FRONT WINDOW OF YOUR CAR AND THE OTHER SECTION DEPOSITED IN THE ADMINISTRATION OFFICE MAIL SLOT.

.✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂

VISITOR PARKING REGISTRATION

Français au verso

Unit No. _____

Telephone No: _____

Vehicle Make: _____

License Plate: _____

No. of days: _____ * From: _____ to _____
(date) (date)

* Please note that if vehicle is left longer than 72 hours, payment is required to the Administration office.

* Failure to register a vehicle left in the Visitor Parking area during the night may result in ticketing or removal of the vehicle.

COMPLETED VISITOR PARKING REGISTRATION FORMS SHOULD BE PLACED IN THE FRONT WINDOW OF YOUR CAR AND THE OTHER SECTION DEPOSITED IN THE ADMINISTRATION OFFICE MAIL SLOT.

ENREGISTREMENT DE STATIONNEMENT DE VISITEUR

English on reverse

No. D'unité: _____

Téléphone: _____

Marque du véhicule: _____

Plaque d'immatriculation _____

Nombre de jours _____ * à compter du: _____ jusqu'au _____
(Date) (date)

* S'il vous plaît noter que si le véhicule est laissé plus de 72 heures, un paiement est exigé.

* Les véhicules garés dans le stationnement des visiteurs durant la nuit sans enregistrement au préalable risquent d'être assujettis à des billets de contravention ainsi que d'être remorqués.

LES FORMULAIRES D'INSCRIPTION REMPLIS DOIVENT ÊTRE DÉPOSÉS DANS LA PARE-BRISE DE VOTRE AUTO ET DANS LA BOÎTE AUX LETTRES DU BUREAU D'ADMINISTRATION.

✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂ ✂

ENREGISTREMENT DE STATIONNEMENT DE VISITEUR

English on reverse

No. D'unité: _____

Téléphone: _____

Marque du véhicule: _____

Plaque d'immatriculation _____

Nombre de jours _____ * à compter du: _____ jusqu'au _____
(date) (date)

* S'il vous plaît noter que si le véhicule est laissé plus de 72 heures, un paiement est exigé.

* Les véhicules garés dans le stationnement des visiteurs durant la nuit sans enregistrement au préalable risquent d'être assujettis à des billets de contravention ainsi que d'être remorqués.

LES FORMULAIRES D'INSCRIPTION REMPLIS DOIVENT ÊTRE DÉPOSÉS DANS LA PARE-BRISE DE VOTRE AUTO ET DANS LA BOÎTE AUX LETTRES DU BUREAU D'ADMINISTRATION.